
 
 
 
 
Nieuwegein, 15 augustus 2006 
 
Van de bestuurstafel 
 

- Jack Edelaar heeft een presentatie voor het bestuur verzorgd over het Nieuwe 
Opleidingsprogramma. Het door NOS/NSF en VWS doorvoeren van één 
structuur voor sportbegeleiders in Nederland is de aanleiding geweest voor 
het maken van een nieuw opleidingsprogramma. Het programma gaat uit van 
leren door ervaren en zal vanaf het komende seizoen gefaseerd worden 
doorgevoerd. 

- Kort verslag is gedaan van de WK Jeugd in Berlijn. Het bestuur is bijzonder 
trots op de behaalde resultaten, met name die van de dames dwingen alom 
respect af. De ontvangst in Motel Vianen op zondag 30 juli 2006 is door de 
lokale en regionale pers goed ontvangen. 

- Over een nieuwe vorm van de ALV is verkennend gesproken. Omdat de 
huidige vorm - een groep van 50 à 60 personen uit alle windstreken van het 
land, sommige met een lange reistijd achter de rug, zittend op ongemakkelijke 
stoelen aan tafels in een zaal luisterend naar een vijftal ‘bobo’s ‘ achter een 
tafel voorzien van een groen/ roodkleed, en dat allemaal voor de duur van 6 
uren afgewisseld door een korte lunch, na afloop met een onbehagen gevoel 
huiswaarts keren – heel veel onvrede gaf. Wij willen dat veranderen. We 
kiezen voor een meer interactieve bijeenkomst tussen de mensen in de zaal 
met elkaar, en het bestuur. De volgende keer komt het bestuur met een 
uitgewerkt voorstel dat mogelijk al op de eerst volgende ALV in november zal 
worden doorgevoerd. 

- Bowlingvereniging Heerhugowaard heeft voor een bepaalde periode 
dispensatie gekregen om in een ander bowlinghuis te spelen in afwachting 
van het gereedkomen van het bowlinghuis in Heerhugowaard dat twee jaar 
geleden is afgebrand.  

- Het gesprek tussen het bestuur van de ESBC en de directeur Bonsbureau 
heeft nog niet tot concrete afspraken geleid.. Wordt vervolgd. 

- Diverse noodzakelijke verzekeringen voor het personeel zijn doorgesproken  
- De gesprekken over een samenwerking tussen de NOB en NBF zijn afgerond. 

De formele ondertekening van het samenwerkingscontract zal eind 
september/ begin oktober plaatsvinden. 

- Het idee om de entry fees voor Europese en Wereld kampioenschappen te 
verhogen en tegelijkertijd de hotelkosten te beperken is in een notitie 
beschreven en voorgelegd aan het bestuur. In een 1e reactie vindt het bestuur 
het een goed idee die nader moet worden uitgewerkt. Daarna zal het als 
voorstel worden ingebracht bij de besturen van WTBA en ETBF. 

- Er wordt een tijdstip gepland voor een gesprek met het bestuur van de NVB 
(Bowling exploitanten) 

 
Namens het bestuur, 
 
Paul Vasseur         
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